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Koosolek toimus 28.11.2023. 

Koosolek algas kell 18.00 ja lõppes kell 20.00. 

Koosolek toimus Ääsmäe Põhikoolis aadressil Kasesalu 16, Ääsmäe (klassis 112). 

Osalesid hoolekogu liikmed: Kersti Puusepp, Anneli Soer, Annemai Mägi, Andro Õisnurm, 

Annika Must-Suvemaa, Maio Parv, Elisabeth Sirel (õpilaste esindaja), Kristiina Lindus, Siret 

Saarniit (õpetajate esindaja), Annmarii Hakkaja, Aldo Tatter, Kairi Kõrkjas, Bayle Piibar, Epp 

Teekivi (asendusliige), Milko Milatškov, Andres Kaarmann (vallavalitsuse esindaja). 

Puudusid hoolekogu liikmed: Õnnely Kiin, Maili Trees, Kristel Maltis, Siim Valgeväli, Katrin 

Paju, Monika Rusing. 

Kutsutud osalema: direktor Jaanus Kallion, õppealajuhataja Katri Buht, sotsiaalpedagoog 

Kaidi Väät, juhiabi Helje Kala. 

Koosolekut juhatas hoolekogu esimees Kersti Puusepp ja protokollis Annemai Mägi. 

Koosoleku juhatas sisse Kersti Puusepp, kes tutvustas hoolekogu koosoleku päevakorda. 

 

Päevakord: 

1. Kooli bussipeatusesse kaamera paigaldamine 

2. Probleemid, söökla-lapsed filmimine 

3. Pikapäevatoidu tühi tellijad 

4. Jõulukohvik- kes on appi tulemas, kuhu saadud tulu kasutame? 

5. Helkurite olemasolu kontroll, viimase puudumisel jagamine (dets alguses?) 

6. Jooksvad küsimused 

1) Sotsiaalpedagoog Kaidi Väät andis ülevaate oma tööst Ääsmäe Põhikoolis. 

Sotsiaalpedagoog on koolis igal esmaspäeval ja neljapäeval. Sotsiaalpedagoogil on 

mitu sihtgruppi ja tegevussuunda: 

• Koolivälise nõustamismeeskonna otsusega õpilased (õpimotivatsiooni 

toetamine, käitumisprobleemid, sotsiaalsed oskused) 
• Kiusamised – langustrendis, kiusamise juhtumid vähenevad  
• Keelatud ained (e-sigaretid): peamiselt ennetavad tegevused, nt koostöö 

Vähiliiduga. Plakatid kooli ruumidesse. Vajadusel kaasatakse noorsoopolitseid. 
• Sotsiaalsete oskuste tunnid 6. klassis. 

  
On olnud juhtumeid väljaspool kooliaega, nt noortekeskuses (selles osas hea koostöö Imbi ja 

teiste noortekeskuse töötajatega) ja Ääsmäe külas (kanduvad üle ka kooli). 
Õpetajad peaksid e-kooli sisestama kõik juhtumid tundides, et oleks alust õpilasega ja 

lapsevanematega vestlemiseks. Lisaks on koolis psühholoog, kes on olemas 4 päeval nädalas 

– lapsed teavad ja oskavad tema poole pöörduda ja teevad seda aktiivselt. 



  
Hoolekogule ettepanekud: 

1. Korraldada koolitusi ka lastevanematele, nt e-sigarettide kahjulikkusest. 
2. Kohe kui klassi õpilaste vanematelt tuleb infot, probleeme, küsimusi, siis kohe edastada 

info koolile, et leida kiirelt lahendus(ed). 

2) Kooli bussipeatusesse kaamera paigaldamine 

Vajalik paigaldada kaamerad, et bussipeatuses vähendada kiusamist, veipimist, asjade 

loopimist jne. Vastutajaks jääb kool, kui seal midagi peaks juhtuma. Probleem, et nooremad 

õpilased ei julge bussipeatuses bussi oodata. Probleem on eelkõige laste ohutuses ja 

turvalisuses. Teema oli üleval ka kevadel 2023. Valla esindaja Riho Johanson on käinud koolis 

mitu korda sellel teemal, aga pole midagi konkreetset ette võetud. Salvestised on alles 6 kuud. 

Hoolekogu toetab kaamera paigaldamist ja selle paigaldamine on asjakohane ja vajalik. Andres 

Kaarmann räägib vallas kaamera vajalikkusest Ääsmäe kooli bussipeatuses. 

3) Rahulolematus kooli toitlustajaga, laste ebaväärikas käitumine sööklas 

On juhtumeid, kui söökla töötajad karjuvad õpilaste peale ja sunnivad õpilasi sööma. Samuti 

on toidu kvaliteet kõikuv. Äravisatud toidu kogus näitabki tagasisidet köögile, mida rohkem 

ära visatud totu, seda vähem see lastele maitseb. 
Ettepanek pakkuda lastele puhtaid toite, mitte kokku panna, nt peet ja köömned, vaid serveerida 

need eraldi. Vaja anda toitlustajale otse regulaarset tagasisidet, et mis on hea ja mis toit ei maitse 

lastele koos põhjendusega, miks. 
Toidu tühitellijad – see probleem on lahenenud. 

4) Pildikompanii poolt klasside pildistamine 

On tulnud tagasisidet, et piltide kvaliteet ei ole hea, näiteks prillidelt peegeldus, kehvad poosid, 

mis võib tuleneda ka sellest, et iga aasta on erinev fotograaf. 
Ettepanek: vahetada ettevõtet järgmisest aastast. 

5) Temperatuur klassides 

Osades klassides on jahe, nt ajalooklassis. Mõõtmistulemused samas näitavad, et 

miinimumnõue (21 kraadi) on tagatud. Lahendus: võimalik klassi tuua lisaradiaatorid. 

6) Suusatunnid varasemaks 

Seoses sellega, et lumi tuli ootamatult maha, siis on ettepanek suusatundidega alustada 

planeeritust varem. Õpetaja Agne Piibar läheb järgmisel nädalal õpilastega õue suusatama, 

õpetaja Kristjan läheb hiljem, kuna võimlemiskavad pooleli. 
Õpilastele on vaja rohkem aega, et nad jõuaksid peale kehalise kasvatuse tundi pesta ja riietuda. 

Ettepanek lubada õpilased 5 minutit varem pesema ja riietuma. Küsimus, kas õpilased siis 

pesevad ennast? Lapsevanemad peavad lapsi suunama, et pesemine on vajalik ja kohustuslik. 

Vaja kontrollida, kas siis õpilased pesevad ennast. 
Ettepanek eraldi tund lisada, kus õpetatakse õpilastele suuskade käsitsemist ja hooldamist. 
Kui on oma suusad, siis kas saab suuski koolis hoida? Suusaruumis on  ei ole ruumi nende 

jaoks, 10 – 15  paari mahutab ära – vaja markeerida vastavalt. On ainult õues suuskade 

hoiustendid. 
 

7) Lume lükkamine kooli territooriumilt 

Vald on sõlminud lepingud 3 erineva teenusepakkujaga, kellel kõik erinevad kohad, mida 

puhastatakse – kergliiklusteed, suured teed ja koolimaja ümbrus. Ressursipuuduse tõttu kohati 

on lumi lükkamata ja paraku mingit head lahendust hetkel ei ole. 
 



8) Helkurite olemasolu kontroll, viimase puudumisel jagamine 

Detsembri alguses planeeritud helkurite kontroll. Kui helkur puudu, siis jagame neile helkuri. 

Kaasame ka piirkonna politseid (kontakt olemas), kuna mõjub lastele distsiplineerivalt. 

Kuupäev lepitakse kokku jooksvalt 
Helkurite kontrolli aitavad teostada: Andro Õisnurm, Aldo Tatter, A. või K Puusepp + 

piirkonna politsei. 
Kellel on helkur olemas, see laps saab kommi (politseilt või vajadusel kool organiseerib). 

Ettepanek: Kui vähegi helkureid jagub, siis võiks kõik lapsed helkuri saada, ka need kellel 

helkur on olemas. 
  

9) Jooksvad küsimused: 

Uute õpilaste lisandumine Kernust järgmisel õppeaastal. Kuidas nende jagamine toimub 

klasside vahel? Hetkel ei tea, seda vaadatakse jooksvalt. Hetkel puudub info, palju lapsi 

Kernust tuleb. Üks kriteerium on kindlasti B keel, kas õpilane on õppinud juba vene või 

hispaania keelt. 
  

Kuidas jagatakse esimesse klassidesse minevaid lapsi? Juhuslikkuse alusel, jälgitakse vaid 

poiste-tüdrukute tasakaalu. 
  
Jõuluõhtu 18.12.2023 

• Otsus: kohviku ja õnneloosi tulu läheb heategevuseks. Lapsed ise valivad, kellele tulu 

läheb. Anname 4 valikut: Tallinna Lastehaigla Toetusfond, Varjupaikade MTÜ, Eesti 

Vähiliit, Elamus Ääsmäe Koolis (selle mõtleb välja õpilasesindus). Annmarii Hakkaja 

teeb hääletamiseks vajalikud QR-koodid. 
• Kohvikus on 4 hoolekogu esindajat: Anneli Soer, Andro Õisnurm, Kairi Kõrkjas, Kersti 

Puusepp. 

• Jõulukohvikusse on kindlasti vaja juurde 3-4 vabatahtliku, et saaks kohvikus inimesi 

vahetada. 

• Teeme üleskutse: võta oma korduvkasutatav kruus kaasa ja saad joogi kohvikust 

soodsamalt! 
 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Kersti Puusepp       Annemai Mägi 

hoolekogu esimees     protokollija 

 

 


